
 

 

 

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

TOPOREC 

ZO DŇA 20.03.2025 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Žiadosti o NFP  

4. Dom smútku  

5. Žiadosti občanov 

6. Diskusia a záver  
 

Zasadnutie začalo o 16:00 hod. 

Prítomní: Marek Pompa, Mária Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján 

Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta Pompová    

Ďalej prítomní: Mgr. Amália Zupková, Ing. Milan Maličký, JUDr. Peter Pompa 

Prítomní z radu ľudu: Ing. Jozef Čepišák, Lukáš Petruš  

Neprítomní-neospravedlnení:  

Neprítomní – ospravedlnení: Martin Hromý, Martin Čepišák 

 

Priebeh: 

Keďže na zasadnutí neboli prítomní ani starosta, ani zástupca starostu, poverený na vedenie 

zasadnutia bol Mgr. Jozef Habiňák 

Určenie zapisovateľa: Za zapisovateľa bola určená p. Mgr. Amália Zupková  

1. Otvorenie 

Na úvod boli všetci prítomní členovia obecného zastupiteľstva privítaní Mgr. Jozefom 

Habiňákom,  ktorý prítomných  oboznámil s programom  zasadnutia a zároveň doplnil 

body programu – Rozpočtové opatrenie č.1/2025, námietka p. Čepišáka 

Tento návrh   odhlasovali všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová    

 

Na začiatok sa presunuli žiadosti hostí: 

žiadosť p. Lukáš Petruš – návrh zmeny parcely do ZaD č. 3 ÚPO Toporec 



- p. Petruš sa zaujímal prečo OZ nesúhlasilo so zmenou 

- poslanci mu vysvetlili, že nemajú v záujme rozširovať ÚPO o obytné zóny, nakoľko máme 

v obci niekoľko obytných zón, ktoré sú stále vo výstavbe, vrátane technickej infraštruktúry 

- taktiež bol p. Petruš upozornený, že v prípade predaja pozemku osobám zo sociálne 

znevýhodneného prostredia mimo obce Toporec, obec nepristúpi k evidencii obyvateľa 

- žiadosť p. Petruša nebola nanovo prerokovaná  

1. Plnenie uznesení 

Petícia 

- petícia je podaná na Stavebný úrad v Holumnici aj na OÚ Prešov, odbor územného 

plánovania a výstavby 

Voľba riaditeľa školy 

- Mgr. Zupková vysvetlila prítomným, že voľba prebehla v súlade so zákonom, keďže na 

návrh Rady školy pri MŠ starosta vymenoval novozvolenú p. riaditeľku Mgr. Beátu 

Romanovú do funkcie, to, že nastúpi do funkcie od 01.07.2025 vzišlo až po výberovom 

konaní, po dohode, a nemožno to brať za diskriminačné, nakoľko starosta v čase výberového 

konania nemal vedomosť, že takáto situácia vznikne, keďže Mgr. Svitana namietal, že keby 

vedelo viacero ľudí, že je nástup od 01.07.2025,  tak sa prihlásia aj iní  

- voľbu mal prekontrolovať aj Hlavný kontrolór obce Ing. Milan Maličký, ktorý sa vyjadril, že 

voľba prebehla v rámci zákona, lehoty boli dodržané, čo sa týka prijatia návrhu 

a vymenovania, sociálne aspekty voľby sa kontroly netýkajú  

Zriadenie ZUŠ 

- Vedenie ZŠ v Toporci oznámilo, že nemá priestor na prenájom tried pre zriadenie 

ZUŠ, a odporučilo priestory v cirkevnej škole, čo je predmetom dohovoru s Farským 

úradom 

Toto plnenie uznesení vzali na vedomie všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária 

Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, 

Mgr. Iveta Pompová    

 

2. Žiadosti o NFP 

Žiadosť o NFP na projekt – Zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ 

- Škola nemôže mať kapitálové výdavky, a preto musia ísť výdavky s tým spojené na 

obec, nakoľko obec je aj zriaďovateľom ZŠ 

- Ide o výdavky na projektovú dokumentáciu, bez ktorej nie je možné sa do projektu 

zapojiť v maximálnej sume 60000,- eur  

- Tieto výdavky sú v rámci výzvy oprávnené a refundované 



Túto žiadosť schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová, Mgr. Miroslav 

Svitana  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Žiadosť o NFP na projekt – Kultúrny dom 

- Projekt je spracovaný od roku 2023, avšak keďže sa zmenili ceny, tak je treba dať celý 

projekt zaktualizovať, pričom rozdiel je 2500,- eur, ktoré bude možné taktiež 

refundovať, keďže ide o oprávnený výdavok v rámci danej výzvy 

Túto žiadosť schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová, Mgr. Miroslav 

Svitana  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Rozpočtové opatrenia č. 1/2025 

- na základe navýšenia poplatkov za spracovanie projektovej dokumentácie vyššie 

spomenutých žiadostí o NFP 

- viď príloha  

3. Dom smútku 

- Mgr.  Zupková doplnila informácie ohľadom odovzdania správy cintorína spoločnosti 

Barezio – toporčania by mali pohrebné služby oveľa lacnejšie, spravoval by sa cintorín, 

zamestnali by ľudí, a taktiež by každý rozhodoval o tom, akú pohrebnú službu vyberie 

- poslanci nesúhlasili, nakoľko už v obci bola situácia s prenájmom domu smútku a boli 

z toho len problémy 

- žiadosť ostáva zamietnutá  

 

4. Návrhy do ÚPO – ZaD č.3:  

Rudolf Regec – návrh zmeny parciel na výstavbu poľnohospodárskej haly 

- poslanci sa dohodli, že pôjde na šetrenie stavebná komisia, nakoľko je v žiadosti veľa 

parciel, na ktorých táto výstavba by narúšala aj obytné zóny  



Túto žiadosť vzali na vedomie všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária 

Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, 

Mgr. Iveta Pompová    

 

5. Námietka Toporfarm  

- Toporfarm spolu s viacerými subjektami v oblasti poľnohospodárstva vzniesli námietku 

voči žiadosti JUDr. Pompu na zaradenie parcely na výstavbu poľnohospodárskej haly 

- Keďže žiadosť bola posunutá do ÚPO ZaD č. 3 na spracovanie – námietka bude 

odovzdaná spracovateľovi a bude prejednávaná v rámci procesu obstarávania ZaD č. 3 

- V námietke boli uvedené aj časti ohľadom priznania dotácií z PPA, ktoré nespadajú do 

kompetencie obce, ale napriek tomu túto časť námietky vyhodnotí Hlavný kontrolór 

obce  

 

Túto žiadosť vzali na vedomie všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária 

Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, 

Mgr. Iveta Pompová    

 

Zaradenie parciel mosta na Podolínskej ulici – kút  

- Nakoľko je most v havarijnom stave, na čo upozornil aj poslanec Marek Pompa, je 

nevyhnutné situáciu riešiť 

- Obec získala v minulom roku dotáciu na opravu z ÚV SR, avšak most nie je evidovaný 

v majetku obce ani v ÚPO 

- Poslanci sa dohodli aj na šetrení stavebnej komisie  

 

Túto žiadosť schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová, Mgr. Miroslav 

Svitana    

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

6. Žiadosti od občanov: 

Zmluva o vecnom bremene – VSD 

- Zmluva o vecnom bremene s VSD, nakoľko boli menené stĺpy a skrinky 

 

Túto žiadosť schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová, Mgr. Miroslav 

Svitana    

   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

p. Mačák  –  zámena parciel SPF 



Túto žiadosť neschválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová, Mgr. Miroslav 

Svitana    

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

p. Hagen – legalizácia domu 

- poslanci sa zhodli, že je potrebné spracovanie geometrického plánu a dohoda s p. Čupkom, 

ale aj tak prešlo hlasovanie na legalizáciu domu 

 

Za : Marek Pompa, Václav Gabčo,  Mgr. Iveta Pompová   

Proti: Mgr. Jozef Habiňák Mária Zemianeková, Mgr. Miroslav Svitana    

Zdržal sa: Ján Pompa, 

Žiadosť neprešla.  

 

Ing. Čepišák Jozef – námietka na zníženie nákladov obce  

- Zníženie platu starostu – aj keď sa tým OZ zaoberal, znova podal žiadosť, a tak Mgr. 

Habiňák dal hlasovať, pričom predtým Mgr. Zupková uviedla, že sa majú poslanci 

zamyslieť nad tým, koľko dotácií a iných finančných prostriedkov obec prijala za 6 

rokov jeho činnosti – cca 3 mil. eur.  

Za : 0  

Proti: Marek Pompa, Václav Gabčo,  Mgr. Iveta Pompová. Ján Pompa, 

Mgr. Jozef Habiňák Mária Zemianeková, Mgr. Miroslav Svitana    

Zdržal sa: 0 

Žiadosť neprešla. 

 

- Zníženie odmien poslancov – Mgr. Habiňák uviedol, že tejto téme sa budú venovať, 

keď budú prítomní všetci poslanci 

- Zníženie odmeny právnika – Mgr. Habiňák uviedol, že je to v kompetencii starostu obce  

  

Diskusia:  

- poslanci sa dohodli na žiadosť do bezodplatného prevodu vlastníctva parcely na rekreáciu – 

6549, 6550  

- Mgr. Svitana upozornil na osvetlenie na cintoríne, jazere, bočných uliciach k cintorínu, ktoré  

dali hneď aj na riešenie údržbárovi  

- poslankyňa Zemianeková upozornila na ohrozovanie doručovateliek túlavými psami   

- poslanec Marek Pompa upozornil na potrebu ihriska v osade bezodkladne – poslanci sa 

dohodli na šetrenie stavebnej komisie  

- poslanci upozornili na pracovnú dobu MOaPS, nakoľko v nočných hodinách rušia nočný 

kľud v obci ľudia z okolitých dedín 



Toto berú na vedomie  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová  , Mgr. Miroslav 

Svitana 

OZ skončilo o 18:40  hod.  

V Toporci, dňa 20.03.2025  

Spracovala: Mgr. Amália Zupková    Gustav Pompa – starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 4/2025 

a. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie na 

projekt Zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ v Toporci v maximálnej výške 60000,- eur 

b. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje aktualizáciu žiadosti projektu Zníženie 

energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu a výdavky s tým spojené vo výške 2500,- eur 

c. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje Rozpočtové opatrenia č. 1/2025 

d. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje zaradenie Mosta na Podolínskej ulici do ÚPO 

Toporec.  

e. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena s VSD 

f. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu s Rímsko-katolíckou cirkvou farnosť Toporec 

o poskytnutí dotácie na ozvučenie.  

 

  

.................................................................starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 5/2025 

 

a. Obecné zastupiteľstvo v Toporci neschvaľuje žiadosť p. Mačáka 



 

.................................................................starosta 

 

 

 

        

 

 

 

Uznesenie č.6/2025 

 

a. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie žiadosť o bezodplatný prevod vlastníctva 

SPF na obec parciel 6549, 6550 

b. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie námietku Toporfarm 

c. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie šetrenie stavebnej komisie – parcely do 

ÚPO – Rudolf Regec, Most na Podolínskej ulici, ihrisko v osade, legalizácia domu Hagen  

 

 

 

.................................................................starosta 

 

 

 


